

企業社會及環境責任聲明

Social and Environmental Responsibility Statement

紘康科技股份有限公司致力於企業社會及環境責任之重視及實踐。特此聲明如下：
HYCON Technology Corporation values and is committed to Enterprise Social and Environmental Responsibility (SER) and hereby makes the statement as below:

1. 紘康科技知悉並了解《責任商業聯盟行為準則》(以下簡稱“行為準則”，網址 <http://www.responsiblebusiness.org/code.html>)，並致力達到行為準則的要求。
HYCON Technology Corporation is fully aware of and understands (RBA Code of Conduct, <http://www.responsiblebusiness.org/code.html>) and agrees to comply with all the requirements thereof.

2. 紘康科技承諾遵守企業社會責任相關政策，包括不限於遵守勞工權益與人權、不使用童工、勞工健康與職業安全衛生、環境保護及誠信經營道德規範等相關規定，以促進經濟、社會與環境生態之平衡及永續發展。

HYCON Technology Corporation is committed to following relevant Social and Environmental Responsibilities, including but not limited to compliance with labor rights and human rights, no child labor, labor healthy, occupational safety and health, environmental protection, and sincerity in managing and ethics, etc. HYCON Technology Corporation will promote the balance and sustainable development of the economy, society, and environment.

Company Name:

紘康科技股份有限公司
HYCON TECHNOLOGY CORPORATION

Date:

2022/08/16

